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Invitation to the Ordinary General 
Assembly Meeting  
The Board of Directors of Baladna Q.P.S.C. (“the Company”) is honored to invite the 
honorable shareholders to attend the Ordinary General Assembly Meeting of the 
Company scheduled to be held at 9:00 pm on Wednesday, 11 March 2026. The meetings 
will be held via Zoom online application, through a link to be shared by the Investor 
Relations Officer. 

In the event that the legal quorum is not met for the validity of the Ordinary General 
Assembly Meeting, the meeting shall be adjourned and reconvened at 5:00 PM on 
Monday, 30 March 2026, at the same venue and using the same mechanism.

Agenda of the Ordinary General Assembly

1.	Discussing and approving the Board of Directors’ report on the Company’s activities, 
financial position for the year ended 31 December 2025, and the Company’s future 
plan for 2026.

2.	Discussing and approving the report of the Company’s auditor on the Company’s 
financial statements for the year ended 31 December 2025.

3.	Discussing and approving the Company’s auditor’s report on the Company’s 
compliance with the requirements of the listed corporate governance system.

4.	Discussing and approving the Company’s consolidated statements of balance sheet 
and profit and loss account for the financial year ended 31 December 2025. 

5.	Discussing and approving the Corporate Governance Report for the fiscal year ended 
31 December 2025. 

6.	Consider discharging the Board of Directors for the financial year ended 31 
December 2025 and determining their remuneration. 

7.	Presentation of the tender regarding the appointment of the auditor and the 
determination of the remuneration to be paid during the fiscal year 2026.

Notes:

•	 This invitation is considered a legal announcement to all shareholders, and this 
invitation was published on the company’s website, the Qatar Stock Exchange website, 
and through publication in daily newspapers, in accordance with the provisions of 
Commercial Companies Law No. (11) of 2015 and its amendments.

•	 Shareholders wishing to participate in the meeting are kindly requested to contact 
the Investor Relations Officer, Mr. Samith Kandearachchi, by phone at 50272948 or 
via email at ir@baladna.com at least one hour prior to the scheduled meeting time, 
for the purpose of sharing the meeting link and organizing the attendance register 
and the number of shares held by each shareholder. 

•	 In case the Shareholder is unable to attend in person, he/she may authorize another 
Shareholder to attend on his/her behalf in writing. The Proxy must be a Shareholder. 
The number of shares held by the shareholder as a proxy should not in all cases 
exceed 5% of total issued shares i.e., 107,199,248 shares. 			   (to 
printout a copy of the proxy form, please visit Baladna’s website https://baladna.
com/en) 

•	 It is prohibited to appoint more than one proxy. It is also prohibited to appoint a 
member of the Board of Directors as a proxy.

•	 In case a shareholder appoints a proxy, a duly signed proxy form along with a copy of 
the shareholder’s ID must be presented.

•	 Representatives of companies are requested to present an authorization letter 
appointing them as representatives in the Meeting, in addition to the company’s 
commercial registration and a copy of the authorized signatory who signed the 
authorization.

•	 Any scratch or deletion makes the proxy null and void.

•	 In the event that the legal quorum required for the validity of the General Assembly 
Meeting is not met, the meeting shall be adjourned to the reserve date scheduled for 
30 March 2026, at 5:00 PM, at the same venue and using the same mechanism.

For further information, please contact the Investor Relations Officer, Mr. Samith 
Kandearachchi, at telephone number 50272948 or via email at ir@baladna.com

Mohamed Moutaz Al-Khayyat
Chairman of the Board of Directors
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دعوة لحضور الاجتماع الجمعية العامة العادية 
لشركة بلدنا ش.م.ع.ق

لحضــور  الكــرام  المســاهمين  بدعــوة  الشــركة“(   ”( بلدنــا ش.م.ع.ق  إدارة شــركة  يتشــرف مجلــس 
اجتمــاع الجمعيــة العامــة العاديــة للشــركة المقــرر عقــده §فــي الســاعة 9:00 مســاءًً يــوم الأربعــاء 11 
مــارس 2026. حيــث ســيعقد الاجتمــاع عبــر تطبيــق Zoom، أحــد وســائل الاتصــال الحديثــة، عبــر الرابــط 

الــذي ســيتم مشــاركته مــن قبــل مســؤول شــؤون المســاهمين.

ســيتم تأجيــل هــذا الاجتمــاع إلــى يــوم الاثنيــن الموافــق 30 مــارس 2026 فــي تمــام الســاعة الخامســة 
ــة  ــي لصحــة اجتمــاع الجمعي ــة عــدم اكتمــال النصــاب القانون ــة فــي حال مســاءًً، بنفــس المــكان والآلي

العامــة العاديــة.

وذلك للنظر في جدول اعمال الجمعية العامة العادية:

	1 ســماع تقريــر مجلــس الإدارة عــن نشــاط الشــركة، وعــن مركزهــا المالــي خــال العــام المنتهــي فــي .
31 ديســمبر 2025م، والخطة المســتقبلية للشــركة لعام 2026م، والموافقة عليهما. 

	2 ســماع تقريــر مدقــق حســابات الشــركة بشــأن البيانــات الماليــة للشــركة للســنة المنتهيــة فــي 31 .
ديســمبر 2025 والمصادقــة عليــه. 

	3 ســماع تقريــر مدقــق حســابات الشــركة بشــأن التــزام الشــركة بمتطلبــات نظــام حوكمــة الشــركات .
المدرجــة، والمصادقــة عليــه.

	4 مناقشــة ميزانيــة الشــركة الموحــدة وحســاب الأربــاح والخســائر للســنة الماليــة المنتهيــة فــي 31 .
ديســمبر 2025م والمصادقــة عليهمــا. 

	5 مناقشة تقرير الحوكمة للسنة المالية المنتهية في 31 ديسمبر 2025م واعتماده. .

	6 النظــر فــي إبــراء ذمــة أعضــاء مجلــس الإدارة عــن الســنة الماليــة المنتهيــة فــي 31 ديســمبر .
مكافآتهــم.  وتحديــد  2025م 

	7 عرض المناقصة بشأن تعيين مدقق حسابات الشركة وتحديد اتعابه للسنة المالية 2026م. .

ملاحظـــات:

• تعتبــر هــذه الدعــوة بمثابــة إعــان قانونــي لجميــع المســاهمين، وتم نشــر تلك الدعــوة على الموقع 	
الالكترونــي للشــركة وبورصــة قطــر، وعــن طريــق النشــر فــي الصحــف اليوميــة وفقــاً لأحــكام قانــون 

الشــركات التجاريــة رقــم 11 لســنة 2015 وتعديلاتــه.

• يرجــى مــن الســادة المســاهمين الكــرام الراغبيــن بالمشــاركة بالاجتمــاع التواصــل مــع مســؤول 	
شــؤون المســاهمين الســيد/ ســميث كانديارشــجي، علــى الهاتــف رقــم 50272948 او عبــر البريــد 
الالكترونــي ir@baladna.com  وذلــك قبــل موعــد الاجتمــاع المحــدد بســاعة واحــدة علــى الأقــل 

لمشــاركة رابــط الاجتمــاع، وتنظيــم كشــوف الحضــور وعــدد الأســهم التــي يحملهــا كل منهــم. 

• فــي حالــة تعــذر الحضــور او المشــاركة شــخصياً، يجــوز التوكيــل فــي حضــور اجتماعــات الجمعيــة 	
العامــة، بشــرط أن يكــون الوكيــل مســاهماً، وأن يكــون التوكيــل خاصــاً وثابتــاً بالكتابــة، ولا يجــوز أن 
يزيــد عــدد الأســهم التــي يحوزهــا الوكيــل بهــذه الصفــة عــن %5 من أســهم الشــركة )107,199,248 
ســهم( كحــد أقصــى. )لطباعــة نســخة مــن نمــوذج التوكيــل يرجــى زيــارة الموقــع الالكترونــي للشــركة 

) https://baladna.com/ar

• لا يجوز توكيل أكثر من شخص، كما لا يجوز توكيل أحد أعضاء مجلس الإدارة. 	

• فــي حــال كان المــوكل فــرداً يجــب توقيــع قســيمة التوكيــل وإرفــاق صــورة عــن البطاقــة الشــخصية 	
للمــوكل يظهــر فيهــا توقيعــه.

• الجمعيــة 	 اجتمــاع  لحضــور  تفويضهــم  يفيــد  كتــاب  إحضــار  الشركات/المؤسســات  علــى ممثلــي 
للســجل  بالإضافــة  الاجتمــاع  هــذا  فــي  الشركات/المؤسســات  تلــك  وتمثيــل  للشــركة،  العامــة 

التفويــض. وقــع  الــذي  بالتوقيــع  للمفــوض  الشــخصية  والبطاقــة  للشــركة  التجــاري 

• أي كشط أو تغيير في قسيمة التوكيل من قبل المساهم يجعلها لاغية.	

• فــي حــال عــدم اكتمــال النصــاب القانونــي لصحــة اجتمــاع الجمعيــة العامــة يؤجــل الاجتمــاع إلــى 	
الموعــد الاحتياطــي المقــرر فــي 30 مــارس 2026، فــي تمــام الســاعة الخامســة مســاءً وبنفــس 

ــة. الآلي

ســميث  الســيد/  المســاهمين  شــؤون  مســؤول  مــع  التواصــل  يرجــى  المعلومــات  مــن  لمزيــد 
ir@baladna.com الالكترونــي  البريــد  عبــر  او   50272948 رقــم  الهاتــف  علــى  كانديارشــجي، 

محمد معتز محمد رسلان الخياط
رئيس مجلس الإدارة


